
Zápis ze zasedání pastorační rady farnosti Velké Karlovice 

konané dne 16. 5. 2016 

 

Předmětem jednání byly níže uvedené záležitosti: 

 Systém úklidu v kostele je nutno do budoucna změnit, současný stav, kdy je 

úklid řešen v rámci jednotlivých údolí, je dlouhodobě neudržitelný – např. údolí 

Pluskovec se bude muset zpátky sloučit s okolím kostela – ani v jedné z lokalit 

není k dispozici dostatečný počet uklízejících.. 

 

 Farní rada doporučuje, aby výstupem z projektu opravy kostela bylo tištěné 

leporelo s fotografiemi interiéru i exteriéru kostela.  

 

 Bylo navrženo, aby v říjnu – měsíci Růžence – putovala po domácnostech ve 

farnosti socha Panny Marie a rodiny se u ní společně modlily modlitbu 

Růžence. 

 

 O. Rastislav seznámil přítomné se svojí vizí přípravy biřmovanců v naší 

farnosti. Bližší informace budou včas zveřejněny. 

 

 

 

 

 

 


